
Protokół Nr XI/11
Rady Miejskiej w Szydłowcu

z dnia 2 grudnia 2011r.

Sesja  odbyła się  w sali  Szydłowieckiego Centrum Kultury – Zamek 
przy ul. gen. J. Sowińskiego 2. 
Na sesji  obecnych było 13 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni:  radni W. 
Cieloch i M. Koniarczyk.
W sesji udział wzięli – zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawna.

Ad.1.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Krystyna  Bednarczyk  otworzyła  sesję, 
powitała zebranych i przewodniczyła obradom.

Przewod.  obrad  stwierdziła  prawomocność  obrad  na  podstawie  listy 
obecności.

Ad.2.
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie  protokołu  Nr  IX/11  z  dnia  6  października  i  Nr  X/11  z  dnia 

27 października 2011r.
4. Informacja z prac burmistrza pomiędzy sesjami.
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art.257 

pkt 1 ustawy o finansach publicznych.
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmiany w uchwale budżetowej na rok 2011.
b) zmiany uchwały Nr 37/V/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 25 

maja  2011r.  w sprawie  ustalenia  wysokości  miesięcznych  diet 
zryczałtowanych dla sołtysów.

c) przyjęcia  i  wdrożenia  lokalnego  programu  pomocy  społecznej 
„Program Aktywności Lokalnej dla Miasta i Gminy Szydłowiec na lata 
2012-2013”

d) trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli 
prawidłowości  wykorzystywania  dotacji  przez  szkoły  niepubliczne 
posiadające uprawnienia  szkoły  publicznej,  niepubliczne przedszkola 



i inne formy wychowania przedszkolnego działające na terenie gminy 
Szydłowiec.

e) określenia  dziennych  stawek  opłaty  targowej  na  terenie  gminy 
Szydłowiec.

2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
4. Informacja  przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  pismach  i  wnioskach 

skierowanych  do  Rady  w okresie  między  sesjami  oraz  trybie  ich 
załatwiania.

5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie obrad.

Ad.3.
Przewod. obrad poinformowała, że protokół Nr IX i X/11 z dnia 29 czerwca 
2011r. był wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady 
Miejskiej  w obowiązującym terminie.  Nie  zgłoszono  uwag  i wniosków do 
protokołu wobec powyższego zaproponowała przyjęcie go bez odczytania.
Następnie  poddała pod głosowanie przyjęcie protokół Nr VII/11 z  dnia 29 
czerwca 2011r. za –13 głosów. /jednogłośnie/

Ad.4.
Informację z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej 
w Szydłowcu  za  okres  od  27  października   do  2  grudnia   2011  roku 
przedstawił z-ca burmistrza Krzysztof Ziółkowski.

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:

1. Zarządzenie nr 129/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 października 
2011  roku  w sprawie  ogłoszenia  II  przetargu  na  zbycie  nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej pod usługi komercyjne, położonej w Szydłowcu 
przy ul. Staszica i powołania komisji przetargowej.

2. Zarządzenie nr 130/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 2 listopada 2011 
roku  w sprawie  powołania  komisji  przetargowej  do  przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
„  Dostawę  komputerów  wraz  z oprogramowaniem  i  innych  urządzeń 
peryferyjnych w ramach realizacji  projektu:  ”Równe  sz@nse na starcie 
przeciwdziałanie  wykluczeniu  cyfrowemu  w  Szydłowcu” 
współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju 
Regionalnego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Innowacyjna 
Gospodarka, Działania 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – e-
Inclusion.
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3. Zarządzenie nr 131/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 7 listopada 2011 
roku  w sprawie  ogłoszenia  pisemnego  przetargu  ofertowego 
nieograniczonego na sprzedaż pojazdu – autobusu marki Autosan H9-21.

4. Zarządzenie nr 132/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 7 listopada 2011 
roku w  sprawie  uchwały  Nr  2/2011  ogólnego  zebrania  członków 
Wspólnoty Gruntowej wsi sadek z dnia 21 sierpnia 2011 roku w sprawie 
przekazania działki nr 424.

5. Zarządzenie nr 133/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 7 listopada 2011 
roku zmieniające  zarządzenie  w sprawie  powołania  Społecznej  Komisji 
Mieszkaniowej.

6. Zarządzenie nr 134/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 listopada 2011 
roku w sprawie  powołania  komisji  przetargowej  do  przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
„Prace konserwatorskie dwóch rzeźb: św. Zygmunta i Zygmunta Karola 
Radziwiłła z 1 poł. XVII w., znajdujących się na zamku w Szydłowcu” 
współfinansowanego  z dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie 
lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków 
przyznanej  przez  Sejmik  Województwa  Mazowieckiego,  Departament 
Kultury, Promocji i Turystyki.

7. Zarządzenie nr 135/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 listopada 2011 
roku  w sprawie  zmian  w  planie  dochodów  i  wydatków  budżetu  oraz 
planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2011.

8. Zarządzenie nr 136/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 listopada 2011 
roku  w sprawie  przedstawienia  projektu  Uchwały  Budżetowej  Gminy 
Szydłowiec na 2012 rok oraz projektu Uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2022.

9. Zarządzenie nr 137/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 listopada 2011 
roku  w sprawie  powołania  komisji  przetargowej  do  przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
„Zakup  i  montaż  wyposażenia  obiektów  Międzygminnej  Strefy 
Aktywności  Gospodarczej  i  Inkubatora  Przedsiębiorczości  w  ramach 
realizacji  projektu  pod  nazwą:  Międzygminna  Strefa  Aktywności 
Gospodarczej i Inkubator Przedsiębiorczości w Szydłowcu”. 

10.  Zarządzenie nr 138/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 listopada 2011 
roku w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizacje w roku 
2012  zadania  własnego  gminy  w  zakresie  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych i Narkomanii.

11. Zarządzenie nr 139/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 25 listopada 2011 
roku  w sprawie  obniżenia  ceny  wywoławczej  w  III  przetargu  ustnym 
nieograniczonym  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  Nr  12  położonego 
w budynku przy ul. Radomskiej 52 w Szydłowcu.

12. Zarządzenie nr 140/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 25 listopada 2011 
roku  w sprawie  ogłoszenia  III  przetargu  ustnego  nieograniczonego  na 
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sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  Nr  12  położonego  w  budynku  przy 
ul. Radomskiej 52 w Szydłowcu i powołania komisji przetargowej.

13. Zarządzenie nr 141/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 25 listopada 2011 
roku w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.

14. Zarządzenie nr 142/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 listopada 2011 
roku w sprawie powołania Komisji  w celu rozstrzygnięcia konkursu pn. 
„Szydłowiecki sposób na zbiórkę PET i zużytych baterii”.

15. Zarządzenie nr 143/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 listopada 2011 
roku  w sprawie  ogłoszenia  przetargu  na  wydzierżawienie  bo0ksów 
handlowych  i oznaczonych   miejsc  parkingowych  na  targowisku  nr  1 
w Szydłowcu  przy  ul. Strażackiej/Wschodniej  oraz  powołania  komisji 
przetargowej.

Burmistrz  skierował  do  Rady  Miejskiej  w  Szydłowcu  następujące 
projekty uchwał:
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej,
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 37/V/11 rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie ustalenia wysokości 
miesięcznych diet zryczałtowanych dla sołtysów.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  i wdrożenia  lokalnego  programu 
pomocy społecznej  „Program Aktywności Lokalnej dla Miasta i Gminy 
Szydłowiec na lata 2012 – 2013”,

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez szkoły 
niepubliczne  posiadające  uprawnienia  szkoły  publicznej,  niepubliczne 
przedszkola  i inne  formy  wychowania  przedszkolnego  działające  na 
terenie gminy Szydłowiec,

5. Projekt uchwały w sprawie  określenia dziennych stawek opłaty targowej 
na terenie gminy Szydłowiec,

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Wysocku,

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia  Publicznej  szkoły 
podstawowej w Zdziechowie w filię Publicznej szkoły Podstawowej im. 
Stefana Grota – Roweckiego w Wysokiej.

Ponadto Burmistrz:
- udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Szydłowcu.
- wyraził  zgodę  na  dokonanie  4  umorzeń  w  podatku  od  nieruchomości, 

w tym 1 dla osoby prawnej na kwotę 1926,00 złotych oraz pozostałe 3 dla 
osób fizycznych na łączną kwotę 1741,00 złotych
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Ad.5.
W  budżecie  gminy  Szydłowiec  na  2011r.  dokonano  zmian  w  trybie 
art. 257 ust.1 pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy sesjami, tj. 
od dn. 28 października 2011r. do 02 grudnia 2011r.:

Zarządzeniem  Nr  128  A/2011  Burmistrza  Szydłowca  z  dnia 
31 października  2011r.  dokonano  zwiększeń  w  planie  dochodów 
i wydatków, jak niżej:

1. W rozdziale  92120  –  Ochrona  zabytków i  opieka  nad  zabytkami  – 
wpływ  dotacji  w  kwocie  50.000  zł  z   Sejmiku  Województwa 
Mazowieckiego  na  wykonanie  prac  konserwatorskich  dwóch  rzeźb 
znajdujących się na Zamku w Szydłowcu.
Zwiększenie o  kwotę 50.000 zł.

Zarządzeniem Nr 135/2011 Burmistrza  Szydłowca z  dnia  15 listopada 
2011r. dokonano zwiększeń w planie dochodów i wydatków, jak niżej:

1. W rozdziale 01095 – Pozostała działalność – wpływ dotacji w kwocie 
32.564 zł  zgodnie  z decyzją  Wojewody  Mazowieckiego  220/2011  z 
dnia 25 października 2011r.- środki przeznaczone na zwrot rolnikom 
części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego.

2. W rozdziale 85212 – Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu 
alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenie  emerytalne i  rentowe 
z ubezpieczenia  społecznego  –  wpływ dotacji  w  kwocie  249.000 zł 
zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego  224/2011  z  dnia 
26 października  2011r.-  środki  przeznaczone  na  wypłaty  świadczeń 
rodzinnych.

3. W rozdziale 85295 – Pozostała działalność – wpływ dotacji w kwocie 
30.000 zł  zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego  208/2011 
z dnia  18  października  2011r.-  środki  przeznaczone  na  realizację 
programu Pomoc państwa w zakresie dożywiania

4. W rozdziale 85415 – Pomoc materialna dla uczniów – wpływ dotacji 
w kwocie  246.343  zł zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego 
170-171/2011 z dnia 11 października 2011r.- środki przeznaczone na 
dofinansowanie  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów 
o charakterze socjalnym.

Zwiększenie o kwotę 557.907 zł.
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Zarządzeniem Nr 144/2011 Burmistrza  Szydłowca z  dnia  30 listopada 
2011r. dokonano zwiększeń w planie dochodów i wydatków, jak niżej:

1. W rozdziale 85195 – Pozostała działalność – wpływ dotacji w kwocie 
450 zł zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego 276/2011 z dnia 
15 listopada 2011r.

2. W rozdziale 85295 – Pozostała działalność – wpływ dotacji w kwocie 
34.000 zł  zgodnie  z decyzją  Wojewody  Mazowieckiego  254/2011 
z dnia 04 listopada 2011r.- środki z rezerwy celowej przeznaczone na 
realizację  rządowego  programu   wspierania  osób  pobierających 
świadczenia pielęgnacyjne.

3. W  rozdziale  85219  –  Ośrodki  pomocy  społecznej  –  wpływ  dotacji 
w kwocie  13.500 zł  zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego 
243/2011  z  dnia  31  października  2011r.-  środki  przeznaczone  na 
wypłatę dodatków w wysokości 250 zł dla pracowników socjalnych.

4. W rozdziale 85415 – Pomoc materialna dla uczniów – wpływ dotacji 
w kwocie  1.190  zł zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego 
268/2011  z  dnia  15  listopada  2011r.-  środki  przeznaczone  na 
dofinansowanie zakupu podręczników w ramach Programu rządowego 
„Wyprawka szkolna”.

5. W rozdziale 85213 – Składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane za 
osoby  pobierające  niektóre  świadczenia  z  pomocy  społecznej  – 
zmniejszenie środków o kwotę  1.912 zł  zgodnie z decyzją Wojewody 
Mazowieckiego  303/2011  z  dnia  25  listopada  2011r.-  zmniejszenie 
środków przeznaczonych na wypłatę zasiłków stałych.

6. W rozdziale 85216 – Zasiłki stałe – wpływ dotacji na kwotę 31.479 zł 
zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego  303/2011  z  dnia 
25 listopada 2011r.- środki przeznaczone na wypłatę zasiłków stałych 
oraz na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne.

Zwiększenie o kwotę 82.531 zł.

Razem pomiędzy sesjami zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 
640.438 zł.

Ad.6.
Główny specjal. B. Boruszewski przedstawił informację z realizacji uchwał 
podjętych na ostatniej sesji. 
Poinformował, że uchwała Nr 65/X/11 wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 
2012r.,  Nr  66/X/11 obowiązuje  od 1 stycznia  2012r.,  Nr 67/X/11 wchodzi 
w życie  z  dniem  1  stycznia  2012r.,  Nr  68/X/11  jest  w  trakcie  realizacji, 
Nr 69/X/11  jest  w  trakcie  realizacji,  Nr  70/X/11  jest  w  trakcie  realizacji, 
Nr 71/X/11  jest  w  trakcie  realizacji,  Nr  72/X/11  jest  w  trakcie  realizacji, 
Nr 73/X/11 jest w trakcie realizacji.
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Ad.7a.
Skarbnik I. Czarnota przedstawiła proj. uchwały w sprawie zmian w budżecie 
na 2011r.
Opinie komisji:
Komisja Budżetu - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Infrastruktury - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
głosowanie: za – 13 głosów /jednogłośnie/

Ad.7b.
Naczel. B. Majewska przedstawiła proj. uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr 37/V/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 25 maja 2011r. w sprawie 
ustalenia wysokości miesięcznych diet zryczałtowanych dla sołtysów.

W uchwale Nr 37/V/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 25 maja 
2011r.  w sprawie  ustalenia  wysokości  miesięcznych  diet  zryczałtowanych  
dla  sołtysów  wprowadza  się  zmianę  wysokości  diet  dla  poszczególnych 
sołectw  w  oparciu  o  liczbę  mieszkańców  danego  sołectwa.  Zmiana  ta 
podyktowana  jest  koniecznością  uporządkowania  spraw  związanych  z 
doręczaniem nakazów podatkowych. Przepisy prawa nie przewidują wypłaty 
wynagrodzenia za tę czynność. Z drugiej strony jeśli sołectwo jest rozległe, to 
doręczenie  każdemu  podatnikowi  za  pokwitowaniem  decyzji  w  sprawie 
wymiaru  podatku  jest  pracochłonne.  Przepisy  prawa  pozwalają  na 
zwiększenie diet z uwzględnieniem doręczenia nakazów. Dlatego proponuje 
się,  aby  wysiłek  włożony  w doręczanie  nakazów  płatniczych 
zrekompensować sołtysom-inkasentom poprzez podwyższenie diet. 

Za roznoszenie nakazów płatniczych na podst. umów w 2010r. sołtysi 
otrzymali kwotę 6.085,30 zł.
Koszt podwyższenia diet rocznie wyniesie 6.564,00 zł.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Infrastruktury - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

7



Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
głosowanie: za – 12 głosów, wstrzymujących się – 1 głos, przeciwnych – 0 
głosów.

Ad.7c.
Dyr.  MOPS  Józef  Czerwiak  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
przyjęcia  i wdrożenia  lokalnego  programu  pomocy  społecznej  „Program 
Aktywności Lokalnej dla Miasta i Gminy Szydłowiec na lata 2012-2013”

W  związku  z  uruchomieniem  przez  Europejski  Fundusz  Społeczny 
środków, istnieje możliwość pozyskiwania środków finansowych na różnego 
rodzaju  działania. Program Aktywności  Lokalnej  skierowany  jest  do  osób 
w ramach konkretnego środowiska lub członków danej społeczności. Oznacza 
to,  że  w ramach  programu  można  prowadzić  działania  aktywizacyjne 
adresowane do ludzi mieszkających na pewnej przestrzeni: dzielnicy, osiedla, 
sołectwa,  wsi.  Może  to  być  środowisko  grupy  zawodowej,  mieszkańców 
bloku czy nawet kilku rodzin mieszkających w okolicy. Program Aktywności 
Lokalnej realizowany jest w partnerstwie. W ramach programu przewiduje się 
zastosowanie  środowiskowej  pracy  socjalnej,  instrumentów  aktywnej 
integracji  oraz  działań  o  charakterze  środowiskowym.  Głównym  celem 
Programu  Aktywności  Lokalnej  jest  praca  z  grupami  znajdującymi  się 
w niekorzystnym położeniu (wykluczonymi społecznie lub zagrożonymi tym 
zjawiskiem) oraz ich otoczenia. Będzie on programem wspierającym Priorytet 
VII  w ramach Poddziałania  7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał  Ludzki. 
We  wnioskach  projektowych  składanych  do  Mazowieckiej  Jednostki 
Wdrażania  Programów  Unijnych  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej 
w Szydłowcu zaplanował pracę z Klientami zarówno w formie kontraktów 
socjalnych jak również programu aktywności lokalnej. 
Wobec powyższego wnoszę o przyjęcie uchwały. 

Opinie komisji:
Komisja Budżetu - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Infrastruktury - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
głosowanie: za – 13 głosów /jednogłośnie/

Ad.7d.
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Naczel. E. Walczak przedstawiła proj. uchwały w sprawie w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
wykorzystywania dotacji przez  szkoły niepubliczne posiadające uprawnienia 
szkoły  publicznej,  niepubliczne  przedszkola  i  inne  formy  wychowania 
przedszkolnego działające na terenie gminy Szydłowiec oraz uzasadnienie do 
projektu uchwały.

Zgodnie  art.90  ust.  4  ustawy  z  dnia  7  września  1991r.  o  systemie 
oświaty( Dz.  U.  z  2004  r.  Nr  256,  poz.  2572  ze  zm.)  organ  stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego zobowiązany jest ustalić tryb udzielania 
i rozliczania dotacji z budżetu gminy dla placówek niepublicznych oraz tryb 
i zakres kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

Dotacje dla niepublicznego przedszkola przysługują na każde dziecko 
w wysokości nie niższej  niż 75% ustalonych w budżecie gminy wydatków 
bieżących  ponoszonych  w przedszkolach  publicznych  w  przeliczeniu  na 
jednego  ucznia,  z  tym że  na  ucznia  niepełnosprawnego  w  wysokości  nie 
niższej,  niż  kwota  przewidziana  na  niepełnosprawnego  ucznia  przedszkola 
i oddziału przedszkolnego w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymanej 
przez jednostkę samorządu terytorialnego.

Osoba  prowadząca  wychowanie  przedszkolne  w  innych  formach 
wychowania przedszkolnego, otrzymuje na każdego ucznia objętego tą formą 
wychowania  przedszkolnego  dotację  z  budżetu  Gminy  w  wysokości  nie 
niższej  niż  40  %  wydatków  bieżących  ponoszonych  na  jednego  ucznia 
w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę, z tym, że na ucznia 
niepełnosprawnego  -  w  wysokości  kwoty  przewidzianej  na 
niepełnosprawnego  ucznia  przedszkola  i oddziału  przedszkolnego  w części 
oświatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez Gminę.
Dotacje  dla  szkół  niepublicznych  o  uprawnieniach  szkół  publicznych, 
w których  realizowany  jest  obowiązek  szkolny  lub  obowiązek  nauki, 
przysługują  na  każdego  ucznia  w  wysokości  nie  niższej  niż  kwota 
przewidziana  na  jednego  ucznia  danego  typu  i  rodzaju  szkoły,  w  części 
oświatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez Gminę na rok udzielenia 
dotacji.

Dotacje dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych 
nie wymienionych w art. 90 ust. 2 a ustawy o systemie oświaty, przysługują 
na każdego ucznia w wysokości nie niższej niż 50 % ustalonych w budżecie 
Gminy  wydatków  bieżących,  ponoszonych  w szkołach  publicznych  tego 
samego typu i rodzaju, w przeliczeniu na jednego ucznia.

Z  uwagi  na  konieczność  skorygowania  uchwały  Nr  8/II/10  Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania  dotacji  oraz  trybu  i zakresu  kontroli  prawidłowości 
wykorzystania  dotacji  przez niepubliczne przedszkola  działające na terenie 
gminy  Szydłowiec  oraz  w związku  z  zarejestrowaniem  na  terenie  Gminy 
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Szydłowiec  gimnazjum  niepublicznego  o  uprawnieniach  szkoły  publicznej 
oraz  na  mogące  powstać  w przyszłości  inne  formy  wychowania 
przedszkolnego o charakterze niepublicznym zachodzi konieczność ustalenia 
trybu  i  rozliczania  dotacji  dla  takich  placówek.  Mając  powyższe  na 
względzie, podjęcie nowej uchwały o placówkach niepublicznych uważa się 
za uzasadnione.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Infrastruktury - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
głosowanie: za – 13 głosów /jednogłośnie/

Ad.8. 
Radna  D.  Jakubczyk zwróciła  się  o  przygotowanie  na  następną  sesję 
zestawienia  wykorzystania  funduszu  sołeckiego.  Na  jakim  etapie  to  jest 
w chwili  obecnej,  które  sołectwa  już  zrealizowały,  które  jeszcze  nie. 
Chciałaby poznać ewentualne przyczyny braku realizacji. 
2. Ciągle prosi naczel. K. Piotrowskiego o nawiezienie kruszywa na drogę do 

wsi Łazy – chodzi o drogę przejętą przez Gminę. 
3. Mieszkańcy  wsi  Wola  Korzeniowa  zwrócili  się  do  niej  o  pomoc,  gdyż 

kilkakrotnie  zgłaszali  do  naczel.  K.  Piotrowskiego  potrzebę  nawiezienia 
kruszywa na drogi.

Poinformowała,  że zna miejsce gdzie kruszywo można nabyć za 50 zł/t  – 
duża naczepa kruszywa kosztuje tylko 5 000 zł. Sprawa zostałaby załatwiona 
i mieszkańcy by nie narzekali. Zwróciła się do Burmistrza, że może wskazać 
miejsce takiego zakupu.

Radny T. Poziomkowski – Komisja Infrastruktury już od dłuższego czasu 
zwraca  się  z  prośbą  o  złożenie  wniosku  o  wydanie  decyzji  o  warunkach 
zabudowy na budowę budynku socjalnego przy ulicy Piaskowej. Do chwili 
obecnej  Komisja  nie  otrzymała  żadnej  informacji.  Naczel.  K.  Piotrowski 
obiecywał z sesji  na sesję, czas goni a sprawa stoi w miejscu.  Zwrócił się 
o odpowiedź.

Radny L. Jakubowski zapytał Burmistrza co dalej i czy zostały poczynione 
dalsze  kroki  w  związku  z  informacją  o  złożeniu  przez  Pana  Dawida 
Maciejewskiego  wniosku w sprawie wpisu do ewidencji  szkół  i  placówek 
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niepublicznych  Gminy  Szydłowiec  –  niepublicznego  Gimnazjum 
w Szydłowcu  o  uprawnieniach  szkoły  publicznej  z  siedzibą  w  Szydłowcu 
ul. Zamkowa 1.

Radny M. Plewa - Sejm uchwalił  ustawę o zmianie ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach, która nakłada ogromne obowiązki na 
gminy w zakresie odbioru odpadów, segregacji  odpadów, itd.  Radny 
zapytał, na jakim etapie są przygotowania do realizacji tej ustawy, gdyż 
zadaniem  radnego  będzie  to  się  wiązać  z  dużymi  wydatkami 
finansowymi  ze  strony  gminy.  Prawdopodobnie  trzeba  będzie 
przygotować  jakieś  punkty  odbioru  odpadów,  segregacji  czy  też 
odpowiednią  ilość  śmieciarek.  Czy  to  gmina  miałaby  wywozić? 
Pomimo, że ustawa ma wejść w połowie 2013 roku, ale to jednak jest 
krótki termin. Zwrócił się o udzielenie odpowiedzi. 

Radny K. Gula ponownie złożył interpelację w sprawie ustawienia znaków 
drogowych na ul. Narutowicza. Odczytał odpowiedź, którą otrzymał na 
swoją  interpelację  od  naczel.  K. Piotrowskiego.  Radny  zauważył,  że 
pismo Komendanta Powiatowej Policji w Szydłowcu, jako załącznik do 
odpowiedzi wpłynęło do UM 6 września br. Radny nie zgodził się z 
odpowiedzią,  –  że  to  Starostwa,  że  bardziej  zasadnym  będzie 
zamontowanie  progów.  Radny  zapytał,  dlaczego  w ramach 
bezpieczeństwa nie można tych znaków pionowych ustawić od figurki 
do ul. Piaskowej. Zdaniem radnego ta sprawa już dawno powinna być 
rozwiązana.  Burmistrz  A.  Jarzyński  obiecał  trzy  miesiące  temu  tą 
sprawą się zająć. Na dzień dzisiejszy jest bez zmian. Na zakończenie 
radny skwitował, że może doczeka się załatwienia tej sprawy jeszcze w 
tym roku.

Radny  W.  Winiarski  ponowił  temat  braku  oświetlenia  boiska  Orlik 
w Majdowie.  Do  dnia  dzisiejszego  jeszcze  oświetlenie  nie  działa. 
Zwrócił się o odpowiedź na piśmie - dlaczego do dnia dzisiejszego nie 
zostało  to  wykonane,  jakie  są  przyczyny  czy  są  poczynione  jakieś 
działania. Radny chce powyższą informację posiadać na piśmie.

Ad. 9. 
Z-ca  burmistrza  K.  Ziólkowski  poinformował,  że  na  wszystkie  złożone 

interpelacje radni otrzymają odpowiedzi na piśmie.

Naczel. E. Walczak odpowiedziała na zapytanie radnego L. Jakubowskiego. 
Poinformowała, że do Pana D. Maciejewskiego Prezesa spółki z o.o. 
który  jest  organem  prowadzącym  dla  niepublicznego  gimnazjum 
zostało wysłane pismo z informacją, że Gmina wszczęła postępowanie 
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w  sprawie  niepublicznego  gimnazjum  zgodnie  z  art.  83  ustawy  o 
systemie  oświaty,  który  mówi,  że  wpis  do  ewidencji  podlega 
wykreśleniu,  jeśli  szkoła  lub  placówka  nie  podjęły  działalności  w 
terminie wskazanym w zgłoszeniu do ewidencji. Z tego, co wiadomo to 
ta placówka nie podjęła działalności. Do p. D. Maciejewskiego zostało 
skierowane  pismo  z  terminem  odpowiedzi  oraz  z  pytaniem,  co  się 
dzieje z placówką. Gmina czeka na odpowiedź. Jeżeli odpowiedzi nie 
będzie  w określonym terminie,  w  drodze  decyzji  placówka  zostanie 
wykreślona z ewidencji. 

Ad.11.
Przewod. obrad odczytała pisma:
1. Zaproszenie na spotkanie pt. „Jakie czasy taka młodzież” zorganizowane 

przez Towarzystwo Aktywnych Kulturalnie „Projektoriat”
2. Notatka służbowa z kontroli  w Niepublicznym Przedszkolu „Królestwo 

Przedszkolaka” w Szydłowcu,
3. Wniosek  Społecznego  Komitetu  Budowy  Kanalizacji  Sanitarnej  ulic 

Dworska, Kwiatowa i Zielona o ujęcie ww. ulic do budżetu na 2012 rok.
4. Wniosek Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowcu o umieszczenie 

w planie  budżetu  na 2012r.  budowy bieżni  lekkoatletycznej  i  rozbieżni 
z zeskocznią wypełnioną piaskiem do skoku w dal.

5. Dyrekcja  Zespołu  Szkół  im.  Jana  Pawła  II  w  Szydłowcu  zwraca  się 
o rozbudowę parkingu przy ul. Wschodniej, po drugiej stronie ulicy obok 
obiektów szkoły.

Ad.12. 
Wiceprzewod.  RM  A.  Łyczek poinformował,  że  dorocznym  zwyczajem 

Stowarzyszenie Wspólnota Ziemi Szydłowieckiej organizuje Mikołaki 
dla dzieci.  Jak co roku wystąpił  do radnych z prośbą o wsparcie tej 
akcji.  Pozytywnie na ten apel odpowiedziało 12 radnych oraz osoby 
zaproszone  spoza  Rady  –  skarbnik  I.  Czarmota,  K.  Adamczyk,  E. 
Walczak. Uzyskano już kwotę 670 zł, co pozwoli około 20 dzieciom 
przygotować paczki. Podziękował za to w imieniu dzieci. 

Ad.13.
Na tym porządek XI sesji został wyczerpany.

Czas trwania sesji od godz. 1100 do godz. 1205

Rada podjęła uchwały od Nr 74 do Nr 77/XI/11 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak.

 Protokołowała: Przewodnicząca obrad:
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Krystyna 
Jachowska- Sadura  Krystyna Bednarczyk
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